



شركة المازيا المانصة سمبلك (مفصلا)  
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.P.C (HOLDING)

الرمز القياسي: 995303 - كود التصنيف: 995303 - تاريخ التأسيس: 1999

KUWAIT HEAD OFFICE  
P.O. Box 1946, Safat 13036, Kuwait  
Mazaya Tower 01 | 25th Floor | Al Murqal  
الهاتف: +965 22217333 | Fax: +965 22411901  
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE  
P.O. Box 116488, Dubai  
Mazaya Building | Jumeirah Lake Towers  
SAI Tower | 45th Floor  
الهاتف: +971 4 36454578 | Fax: +971 4 36454578

التاريخ: 2020/06/30  
مرجع: MAZ-CS-06-2020-0099

المحترم

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
نائب الرئيس التنفيذي – رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد ،،،


الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية

Subject: disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة (22) من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above subject and to paragraph (22) of article 4-1-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached disclosure of material information form:

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،



  
أنور السيد صالح  
مدير – الإدارة القانونية والالتزام

  
MAZAYA  
شركة المازيا المانصة سمبلك (مفصلا)  
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.P.C (HOLDING)

المرفقات:  
- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ :	2020/06/30
إسم الشركة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	نظراً لما تمر به دولة الكويت ودول الخليج العربي والعالم أجمع من ظروف بسبب انتشار عدوى فيروس كورونا المستجد (كوفيد 19) والتي أثرت على الشركات التابعة وعلى مستثمري ومستجري الوحدات العقارية، فإن بعض الشركات التابعة لشركة المزايا القابضة قد قامت باعتماد حزمة من الإجراءات التحفيزية تهدف الى مساندة مستثمري ومستجري الوحدات العقارية وذلك عن طريق تأجيل وخصم جزء من مقابل الإيجار خلال فترة الأزمة.
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها	سوف يترتب على هذه الإجراءات انخفاض الإيرادات التأجيرية والتي لا يمكن تحديد أثرها المالي في الوقت الحالي.
الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي	لا يمكن تحديد الفترة المالية في الوقت الحالي .

اسم المخول بالتوقيع	أنور السيد محمد صالح
المسمى الوظيفي	مدير- الإدارة القانونية والالتزام
التوقيع والتاريخ	2020/06/30 
ختم الشركة	 MAZAYA



**KUWAIT HEAD OFFICE**  
P.O. Box 2246, Safat 13036 - Kuwait  
Mazaya Tower - 25th Floor | Al Murqab  
(Tel. +965 22343333 | Fax +965 22411901)  
www.mazayaholding.com

**DUBAI OFFICE**  
P.O. Box 270207 - Dubai  
Mazaya Building - 8th Floor | Jumeirah Lake Towers  
444 Street - JLT-58-103  
050 4777 4 48344334 | Fax +971 4 38344334

**Form for disclosing material information**

<b>Date:</b>	30/06/2020
<b>Name of listed company</b>	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
<b>The Material information</b>	Due to the current circumstances experienced by the State of Kuwait, Gulf countries and the world as a whole due to the spread of the emerging coronavirus infection (COVID19), which impacted our subsidiaries, investors and tenants of real estate units, some of the subsidiaries of Al Mazaya Holding Company have adopted a package of incentives aimed at supporting real estate investors and tenants by postponing and deducting part of the rental fees during the crisis period
<b>The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations</b>	These measures will result in a reduction in rental revenues, the financial impact of which cannot be determined at the present time.
<b>The financial period in which the financial impact will appear</b>	The financial period cannot be determined at the present time.

<b>The Name of the Authorized Signatory</b>	Anwar AL Sayed Mohamed Saleh
<b>Designation</b>	Manager - Legal and Compliance Department
<b>Signature and Date</b>	30/06/2020 
<b>Company's Seal</b>	 شركة المازيا القابضة ك.م.س.ك.ع. AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P. HOLDING